
S'APROPEN LES ELECCIONS MUNICIPALS! 
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I.C. I CiU, QUE HAN FET BEN POC DURANT ELS DARRERS QUATRE 
ANYS, ARA CENTREN LA SEVA ÚNICA ACCIÓ EN CRITICAR ALS SOCIA-
LISTES QUE SOM QUI -AMB ESFORÇ I SUPERANT ELS SEUS ENTRE- MOLLET ̂ VALLÈS 
BANCS- HEM TREBALLAT TAN COM HEM POGUT PER MOLLET 

INICIATIVA PER CATALUNYA REPETEIX 
CONSTANTMENT QUE NO S'HA FET RES 
EN L'ÀREA D'ESPORTS. DAVANT D'AIXÒ 
CAL RECORDAR-LIS: 

CONVERGÈNCIA REPETEIX COM UN DISC 
RATLLAT QUE LA GESTIÓ DELS SOCIALIS-
TES EN RELACIÓ AMB L'ADQUISICIÓ DE 
CAN MULÀ HA ESTAT INCORRECTE. 

1. Els Socialistes vàrem heretar la seva gestió de 8 anys al front de l'esport 
a Mollet, i quan mitjan 1987 vàrem entrar a l'Ajuntament succeía: 
-No es pooia jugar al Pavelló de Bàsquet, ja que saltava el paviment 
-A moltes Insiainaclons no es podia entrar als serveis; eren Impresentables 
-No hi havia cap instal·lació en condicions 
-Hi havia vestidors d'aigun camp de futboi segellat per raons sanitàries 
2. Durant la nostra gestió: 
-Hem construït Instal·lacions, com les pistes d'atletisme 
-Hem millorat eis camps de futboi i els pavellons poilesportius 
-El manteniment i ia neteja actuals són extraordinàriament millors que en 

el seu temps 
-Hem il·luminat les pistes esportives escolars 
-Hem posat tanques a alauns camps que abans eren oberts i s'han adequat 

els paviments de les diferents instal·lacions 
L'estat de les instal·lacions actuals -PER SORT!- no s'asembia gens al 

gue hi havia quan IC governava 
1 Ara som olímpics! Mollet és Sub-seu olímpica per al 1992· IC ni tan sols 
s'ho havia plantejat ^ 

Mollet és Sub-seu olímpica. Disfrutem-ne tots dels Jocs Olímpics 

Cal dir-ils només una cosa que saben absolutament tots els ciutadans i 
ciutadanes: en matèria d'adquisició de terrenys i de tramitació d'hipote-
ques, 0 hi ha papers signats o no hi ha res en ferm· 

Si hi ha hagut problemes en i'escripturació i aixecament de les hipote-
ques d'aqueii solar, ha estat perquè res del que ara diu CiU van saber-ho 
lligar i deixar-ho signat i ben escripturat quan compartien ei Govern muni-
cipal amb els Comunistes (1983-1987), perfode en què s'havia d'haver fet. 

Repetir-lis, també, que cal que es llegeixin les sentències judicials sobre 
aquest afer, i que malgrat haver-les-hi enviat, segueixen tergiversant la 
realitat en eis seus anuncis electoralistes. 

La sentència referida a les gestions fetes per l'actual Ajuntament afirma: 
".•.L'Ajuntament ha complert en tot momentamb les seves obligacions i en 
ets terminis pactats". Ho diuen els jutges, no nosaltres. 

Ara sí que hem començat a treballar sòlidament per fer una nova ciutat 

Iniciativa i Convergència impedeixen 
que Mollet pugui dotar-se del sistema 
més avançat d'Europa de recollida 
(l'escombraries 

El sistema, a més de rebeixar costos, seria 
increíblement millor per a la salubritat públi-
ca, ja que evita haver de remenar i trasvas-
sar les escombraries, reduint d'aquesta 
manera els riscos per a la salut i l'impacte 
negatiu per ai medi ambient. 
Iniciativa i Convergència van votar en contra 
d'aquesta proposta. Iniciativa i Convergèn-
cia segueixen impedint que Mollet es con-
verteixi en una ciutat moderna on faci qoig de 
viure-hi. 

EL CINISME GEGANTÍ 
D'INICIATIVA 
PER CATALUNYA 

En el seus anuncis pagats treuen fotogra-
fies de cotxes abandonats en la via pública 
com a exemple de mala gestió dels Socialis-
tes, amagant al poble una veritat extraor-
dinàriament paradoxal: L'àrea de via pú-
blica, de tràfic i, per tant, de recollir els 
vehicles abandonats en la via pública, la 
porten ells; concretament en els darrers tres 
anys els responsables d'aquesta àrea han 
estat la senyora Carme Coll i e! senyor Josep 
Torrecillas. 
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